
Van: Marielys Roos   

Verzonden: maandag 3 oktober 2022 14:39 

Onderwerp: Geheimhouding en Potgieterweg 

Urgentie: Hoog 

 

Verzoek aan griffie: 

Hart voor Bloemendaal wil van de burgemeester een onafhankelijk oordeel of de wethouder met 

zijn persverklaring heeft gelekt uit geheime stukken. Indien de burgemeester mocht concluderen dat 

dit niet het geval is, dan dit graag degelijk onderbouwd motiveren. 

DIT IS GEEN INTEGRITEITSMELDING!!! 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

Tevens verzoek aan de griffie deze mail op de LIS te plaatsen waarvoor hartelijk dank. 

 

Van: Marielys Roos  

Verzonden: maandag 3 oktober 2022 14:32 

Onderwerp: URGENT: geheimhouding en Potgieterweg 

Urgentie: Hoog 

Herhaald bericht ivm niet-bezorgd reactie 

 

Beste collega’s, 

Zojuist werden wij via google verrast. Een stukje tekst van wethouder Nico Heijink waarvan we 

aannemen dat dit uit de tekst van zijn persverklaring komt. 

Was het trouwens niet uitdrukkelijk afgesproken dat er niet uit de geheimhouding gelekt mocht 

worden? Tot onze verbazing lezen wij dit op de site van de gemeente:  

Waarvoor is het bedrag van 70.000 euro bedoeld? 

‘Boven een bepaald bedrag moet het college toestemming vragen aan de gemeenteraad, dat heet 
budgetrecht. Vanwege de mediationafspraken kunnen we wel de posten waaruit het bedrag is 

opgebouwd noemen, maar niet de details. Het bedrag bestaat uit advocaatkosten, een vergoeding 

voor de aannemer en de vergoeding van achteraf niet noodzakelijk gemaakte uitvoeringskosten.’   

Niet alleen gaat dit in op de onderbouwing van het bedrag, ook wordt hier gewoon klip en klaar 

gesteld door de wethouder dat er niet noodzakelijk gemaakte uitvoeringkosten zijn gemaakt. Niet 

noodzakelijk? In hetzelfde stuk staat: 

De veiligheid van onze inwoners staat voorop, altijd. Daarom besloot het college tot een bouwstop, 

ook al konden we toen nog niet alle gevolgen overzien.  

 



Maw: de veiligheid was in het geding. En dan vindt wethouder Heijink dat het alsnog ‘niet 
noodzakelijke uitvoeringkosten’ zijn? Als de veiligheid in het geding is, dan zijn de kosten altijd 

noodzakelijk.  

Het niet kunnen overzien van alle gevolgen, is ook een bizarre toevoeging. Immers: de overheid 

grijpt in omdat er gevaar dreigt. Dat is de taak van de overheid. Meer hoef je niet te overzien. 

Daarom oa leg je een bouwstop op.  

Ook het stukje tekst over de trillingsmeters die KBM geplaatst zou hebben wekt verbazing. Er staat: 

Ondanks dat KBM vooraf trillingsmeters had geplaatst, bleek dat de trillingsklachten vooral van de 

bewoners uit het lagere deel van de straat vandaan kwamen. 

Trilingsmeters waren niet geplaatst op die plekken waar bewoners in pyjama hun huis de straat op 

gingen in de kou van januari 2021. De wethouder had gewoon bij de vergunningverlening moeten 

eisen dat er trillingsmeters werden geplaatst en niet alleen op die 3 plekken, zo vernamen wij van de 

bewoners, waar de bouwer van vond dat hij zich daartoe wel kon beperken. De rest (lees: het lagere 

deel) was volgens de bouwer en dus ook het gemeentebestuur niet relevant? 

De toevoeging over ‘het lagere deel van de straat’ is extra pijnlijk. Want dat is nou net het deel waar 
mensen zwaar gedupeerd zijn. Dat is ook het deel waar mensen last hebben van wateroverlast door 

het peil waarop dit complex is gebouwd en waar nu de ‘tuin’ wordt opgehoogd, via de vernielde 

straat Zomerzorgerlaan dat eerst privé was en toen opeens toch openbaar maar waarvoor de 

wethouder geen enkele verantwoordelijkheid voelt deze weg te onderhouden. Want dat moet de 

bouwer doen met wie hij zojuist een ‘geheime’ deal heeft gesloten die niet geheim is omdat de 

wethouder nu zelf alle details die ertoe doen uit de doeken heeft gedaan. 

Het lagere deel. Het is respectloos naar de bewoners toe. 

Van dit artikel deugt helemaal niets. En dan geeft deze gemeente jaarlijks vele tonnen uit aan 

communicatie. Wordt het niet eens tijd om wat beter te gaan communiceren? Dit slaat toch 

helemaal nergens op? Wij kunnen ons goed indenken dat de bewoners er zelf ook allerminst 

gelukkig van zijn geworden.  

Hart voor Bloemendaal heeft geen goed woord over voor deze manier van communiceren. Nog los 

daarvan vragen wij ons af wat er precies geheim is na deze ontboezemingen van wethouder Heijink. 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

 


